
 
INNKALLING TIL MØTE I SANDNES ELDRERÅD 

 
Mandag 9. januar 2012 kl. 09.00, Rådhuset, møterom 2A, Sandnes Rådhus 

 
 
Godkjenning av innkalling. 
 
Saksliste: 
 
 
Sak 1/12 Avtroppende leder Fredrik Omdahl informerer om Sandnes eldreråds 

arbeid. 
   
 
Sak 2/12 Konstituering av Sandnes eldreråd, leder og nestleder skal velges 
 
   
Sak 3/12 Oppsett av møtedatoer og tidspunkt. 
 
 
  
 
 
Vedlegg: Protokoll fra siste møte i eldrerådet 28.11 2011 
      Evaluering fra eldres uke 20111  
      Reglement for eldrerådet 
 
 
Eventuelt: 
   
 
 
Varamedlemmer innkalles ved forfall. 
 
Forfall meldes sekretæren på telefon 51 68 15 00 eller på mail: 
anne.tjessem@sandnes.kommune.no  
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Anne Tjessem Ognedal 
sekretær                  
 

mailto:anne.tjessem@sandnes.kommune.no


 PROTOKOLL 

 

Utvalg: 

Eldrerådet 

Møtenr.: 

1/2012 

Møtedato: 

9.januar 2012 

Saksnr.: 

1-3/2012 

Til stede: Aase-Brit Borsheim, Gudmund 

Buøen, Karen Margrethe Mjelde, Ragnar 

Teigen, Godtfred Tengesdal, Suzanne 

Bollie, Arne Buchholdt Espedal, Fredrik 

Omdahl. Ikke innkalt: Brynhild Thingbø, 

Ellinor Aurenes og Torbjørn Vasstveit.  

 

Forfall:  

 

 

Møtet startet kl. 09.00 sluttet kl. 10.30. Møterom 2 A. Sandens Rådhus 

 

Sak 1/12 Avtroppende leder Fredrik Omdahl informerer om Sandnes 

eldreråds arbeid. 

 Fredrik Omdahl informerte om hvordan eldrerådet har arbeidet og fordelt 

de ulike oppgavene seg i mellom. Spørsmål ble stilt og godt besvart. 

   

 

Sak 2/12 Konstituering av Sandnes eldreråd, leder og nestleder skal velges 

Det ble lagt fram forslag om at det denne gang burde bli en kvinnelig leder 

etter 12 år med mannlig leder. Dette ble tatt til etterretning ved 

avstemming. 

Aase-Brit Borsheim ble valgt til leder og Gudmund Buøen til nestleder, 

begge enstemmig valgt.  

 

   

Sak 3/12 Oppsett av møtedatoer og tidspunkt. 

Det ble bestemt at leder, nesteleder og sekretær sammen setter opp 

møtedatoer ved neste formøte som blir 16.01.12 

 

 

Eventuelt: Det ble tatt opp viktigheten med gode relasjoner til media. Det ble også 

foreslått at det snarest mulig tas bilde av Sandnes eldreråd og at det blir 

laget en presentasjon som sendes til aviser og til Leirgauken. Viktig å få 

vise ”Hvem vi er”. 

  

Sekretær sjekker opp fakta rundt tilskudd til Leirgauken for 2012 og legger 

dette fram på neste møte. 

  

 

 

Sandnes den, 12.01.12 

Anne Tjessem Ognedal 

sekretær 

 

 

. 

 


